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Miljø- og Planlægningsudvalget har i brev af 17. juni 2009 stillet mig følgende 
spørgsmål nr. 578 alm. del, som jeg hermed skal besvare.

Spørgsmål 578:

Europa-Kommissionen påpeger i sit forslag fra oktober 2008 at 
skovbeskyttelse, finansieret via kvotemarkedet, vil lede til, at det udelukkende 
er skovens kulstofindhold, som værdisættes. Er regeringen enig i denne 
vurdering?

Svar:

Jeg er enig i, at såfremt skovbeskyttelse finansieres via en off-set mekanisme, 
som et kvotemarked normalt vil være, så er man nødsaget til at kunne 

sammenligne og måle i samme enheder, og det vil være tons CO2 ækvivalenter.
Det betyder ikke, at skovene ikke også levere en række andre andre goder, og at 
de som udgangspunkt også vil blive fremmet gennem en skovbeskyttelse, der 
ser på skovens kulstofindhold. 

Med venlig hilsen

Connie Hedegaard
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